
Infos zur Montage des Propellerschutzes

New infos for to mount the propeller safety cage

In den nachfolgenden Schritten wird die korrekte Montage des Propellerschutzes beschrieben.

New Information for X4 Quadcopter SPY

In the subsequent steps, the correct assembly of the propeller safety cage.

Abnehmen der Propeller
Removing propellers1.

Schieben Sie das Montagewerkzeug wie im Bild gezeigt unter den
Propeller und hebeln Sie den Propeller nach oben weg.

Hold the prop, insert the U wrench under the prop, press down and 
the prop will easily come off the motor shaft.  

2. Montage des Propellerschutz
Mounting the Cage

Position the cover’s four holes with the motors. Press each of 
them on the motors, then re-install the props in their correct 
positions on the X4. Please double-check this. When removing 
the protection cover, please remove the props first as in the 
above steps, and pinch off the protection cover from each 
motor. After any crash landing, please check to make sure the 
protection cover is still on tight, and make sure the body, 
motors and props are not damaged. 

Positionieren Sie den Propellerschutz  mit den Löchern über den
vier  Motoren. Drücken Sie jeden Propellerschutz auf die 
Motoren. Anschließend müssen die  Propeller wieder 
angebracht werden. Achten Sie bei der Montage  besonders auf 
die korrekte Position der Propeller.  Bitte überprüfen Sie nach
jedem Absturz den korrekten Sitz des Propellerschutzes und 
stellen Sie sicher, das sie die Propeller frei und leichte drehen 
lassen.
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